
Zápis č. 9/8/2012 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
30. augusta 2012 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Milan Antol, Dóra Hushegyiová, Michal Jesenko, Martin 
Kabát, Martin Kákoš, Miroslav Kollár, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák, Vladimír Talian 
Hostia:  
Ing. Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Ing. Daniela Vašinová – riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Ľuboš Machaj – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Mgr. Andrej Miklánek – riaditeľ Sekcie programu STV 
Miesto konania: Bratislava, Mýtna 1, zasadačka GR RTVS na 6. posch. 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS M. Kollár. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
 
M. Kollár dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 79/2012: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 
písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca M. Kollár);  

c) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Kollár);  

d) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca M. Kollár); 
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

4. Informácia o výsledku verejnej obchodnej súťaže na „prenájom budovy / priestorov 
mediálneho komplexu pre účely plnenia úloh RTVS stanovených zákonom č. 
532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii Slovenska" a o ďalšom postupe. 

5. Návrh 2. zmeny rozpočtu RTVS na rok 2012 (spravodajca M. Kabát). 
6. Informácia o príprave návrhu dodatku zmluvy so štátom na rok 2012 a návrhu zmluvy 

na rok 2013. 
7. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2012 (spravodajca M. Jesenko) 
8. Sťažnosti a podnety. 
9. Rôzne 

a) Korešpondencia. 
 

Za: 8 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kollár, I. Nagy,  
V. Slovák, V. Talian / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš /     
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
M. Kollár informoval o plnení jednotlivých uznesení, predložil návrh na uznesenie a dal 
o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 80/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie 
47./2011 Úloha trvá, vyhodnotí sa priebežne 
84./2011 Plní sa priebežne. 

71. Nevyhodnocuje sa. 
72. Nevyhodnocuje sa. 
73. Nevyhodnocuje sa. 
74. Nevyhodnocuje sa. 
75. Nevyhodnocuje sa. 
76. Splnené. 
77. Nevyhodnocuje sa. 
78. Nevyhodnocuje sa. 

 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0   
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika skonštatoval, že z pohľadu hospodárenia výsledky RTVS k 31.7.2012 hovoria 
o vyrovnanom hospodárení. Na neplnenie v oblasti kapitálových výdavkov je viacero 
dôvodov, s čím súvisí aj požiadavka na presun výdavkov z kapitálových do prevádzkových. 
K plneniu programovej služby uviedol, že je to pre RTVS rok športu, ktorý zasiahol výrazne 
do programovej štruktúry, ale priniesol aj divácku atraktívnosť. Východiskovú situáciu 
z pohľadu finančného považuje za štandardnú, resp. priaznivú, dôležité bude ako sa dokáže 
cez jeseň RTVS pripraviť na sezónu jar/leto 2013. 
D. Vašinová uviedla údaje k 31.7.2012: 
Príjmy – 78,4 mil. €, t.j. plnenie na 67% 
Výdavky – 57,7 mil. €, t.j. čerpanie na 51 % 
Celkový prebytok – 20,6 mil. €, vrátane zostatku na účtoch k 1.1.2012 
Stav na účtoch RTVS k 24.8.2012: 20,2 mil. €, z toho vlastných prostriedkov 15,5 mil. € a zo 
štátneho rozpočtu 4,7 mil. €. 
Stav záväzkov: 3, 415 mil. €, z toho po lehote splatnosti 220 tis. € (bartre) 
Stav pohľadávok: 5,334 mil. €, väčšina sú pohľadávky, ktoré sú predmetom súdnych sporov 
a nie sú tam aktuálne pohľadávky. 
V. Mika k prenosom z OH v Londýne uviedol, že dostali veľmi významný priestor aj v STV, aj 
v SRo. Ostatnú štruktúru označil za klasicky letnú. Z hľadiska vyhodnotenia vysielania z OH 
v Londýne skonštatoval, že v dramaturgii boli isté rezervy, na druhej strane bola olympiáda 
z pohľadu divákov prijatá pozitívne. Informoval, že v súčasnosti sa vysiela paralympiáda 
a premiéru má priamy prenos z otvorenia. Základné priority najbližších dní sú podľa neho 
príprava záveru sezóny. Na toto obdobie sa chystajú dva formáty, o ktorých bude včas 
informovať. K personálnym záležitostiam uviedol, že súčasne s ním nastúpila do RTVS nová 
riaditeľka Sekcie GR RTVS D. Migrová a programovou poradkyňou je D. Kyselová. Uviedol, 
že Mediu RTVS, s.r.o. povedie od 1.9.2012 M. Hauptvogel. Skonštatoval, že s bývalou GR 
RTVS sa dohodli na štandardnej trojmesačnej výpovednej lehote. 
D. Hushégyiová sa spýtala, aké sú konkrétne plány na skvalitnenie večerného 
spravodajstva. 
V. Mika odpovedal, že za najväčší problém považuje technickú a technologickú oblasť. 
Prechod na digitálne vysielanie považuje za absolútnu prioritu. Spravodajstvo vníma 
z pohľadu informačného za vyvážené, ale z hľadiska formy a obsahu má podľa neho veľké 
rezervy a nevyhnutne potrebuje personálne posilniť. 
M. Antola zaujímala koncepcia vzťahu k regionálnym štúdiám. 
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V. Mika uviedol, že v Banskej Bystrici sa realizuje už rozbehnutý projekt. Systémovo očakáva 
posilnenie priestoru regionálnych štúdií, ale konkrétne bude hovoriť až v kontexte novej 
programovej koncepcie. 
M. Kollár v tejto súvislosti navrhol, aby sa Rada RTVS s GR RTVS dohodli na predbežnom 
termíne predložení Koncepcie riadenia a rozvoja RTVS. 
V. Mika by rád na najbližšom rokovaní rady prezentoval projekt Zmena organizácie, riadenia, 
reštrukturalizácia a vyšší systém motivácie. Koncepcia rozvoja a riadenia RTVS podľa neho 
úzko súvisí so spôsobom financovania, ktorý bude NR SR riešiť v októbri. Súčasný model 
financovania RTVS podľa neho je: koncesie = 72 – 73 mil. €, zmluva so štátom = 14 – 25 mil. 
€, vlastné príjmy = 2 – 3 mil. € a odkazuje RTVS na závislosť z prvých dvoch zdrojov. Skúsi 
zabojovať o zvýšenie koncesionárskych poplatkov, samozrejme za pridanú hodnotu, ktorú 
RTVS bude poskytovať. Navrhuje ako termín na predloženie predmetného materiálu 
november 2012. 
M. Kollár súhlasil s tým, že ak dovtedy nebude ukončený legislatívny proces, z ktorého bude 
jasné, ako bude RTVS financovaná, tak sa môže tento termín posunúť. 
I. Nagy sa spýtala, prečo sa presúva predaj budovy v Banskej Bystrici na budúci rok, prečo 
boli prenosy z OH v Londýne a MS vo futbale drahšie ako sa rátalo a ako sa podarilo 
dohodnúť na pokračovaní relácie „5 proti 5“. 
V. Mika odpovedal, že realizácia predaja budovy v Banskej Bystrici je odložená preto, lebo 
sa to technicky nedá zrealizovať tento rok. Výdavky na športové prenosy podľa neho neboli 
drahšie, zmluvy boli podpísané dlhodobo. Skôr sa to týka budúcich zmlúv, napríklad 
kvalifikácie na MS vo futbale 2014. Ku „5 proti 5“ uviedol, že prišlo k dohode s licencorom 
a produkčnou spoločnosťou a RTVS dostane k cene, ktorá bola doposiaľ navyše 4 špeciály 
a nový balík grafiky a upútaviek. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 81/2012: 
Rada RTVS žiada GR RTVS, aby jej v zmysle § 15 ods. 3 písm. a) zákona č. 532/2010 
o Rozhlase a televízii Slovenska predložil Koncepciu riadenia a rozvoja Rozhlasu a televízie 
Slovenska a jej programovej služby s dôrazom na verejný záujem, ktorá vychádza z projektu 
riadenia a rozvoja Rozhlasu a televízie Slovenska podľa § 16 ods. 2 písm. a), na základe 
ktorého bol zvolený národnou radou.  
T: 30. 11. 2012 
Z: GR RTVS 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0  
 
b. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
M. Kollár zosumarizoval došlé zámery od ostatného rokovania.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 82/2012: 
Rada RTVS prerokovala Informáciu podľa § 15 ods. 3 písm. h) z. č. 532/2010 Z. z. 
o Rozhlase a televízii Slovenska o zámere vstúpiť do zmluvného vzťahu s plnením viac ako 
100 000 €, alebo ktorého zmluvné obdobie presahuje 2 roky. 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
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c. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
D. Vašinová odprezentovala materiál Nájom nehnuteľného majetku RTVS. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 84/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenský rozhlas: 
Nájomca: Laser Dent s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nehnuteľnosti (pozemku), ktorý sa nachádza na parcele č.7785/5, 
kat. územie Bratislava – Staré mesto, s vjazdom zo Žilinskej ul., o výmere 16 m2  
Účel užívania predmetu nájmu: dve parkovacie miesta 

Dátum uzatvorenia zmluvy:  15.10.2010 

Pôvodná doba nájmu:   od 15.10.2010 do 30.9.2012 
Cena nájmu: 2400,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                    0,00 eur bez DPH ročne  
Cena inventáru:                0,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 3 k Nájomnej zmluve zo dňa 15.10.2010 rieši: 
- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú  
 

Nájomca: AS Selecta s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Mýtnej  ul. č.1, 
Bratislava, o výmere 2,5 m2  
Účel užívania predmetu nájmu: umiestnenie nápojových automatov 

Dátum uzatvorenia zmluvy:  5.11.2010 

Pôvodná doba nájmu:   od 1.10.2010 do 30.9.2012 
Cena nájmu:                    850,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:               0,00 eur bez DPH ročne 
Cena inventáru:  0,00 eur bez DPH ročne  
Dodatok č. 2 k Nájomnej zmluve zo dňa 5.11.2010 rieši: 
- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú 
 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia: 
Nájomca: GTS Slovakia, s.r.o., Einsteinova 24, 851 01 Bratislava 
Predmet nájmu: nebytový priestor v II. stavbe - Budova tvorby programov v Mlynskej doline, 
Bratislava, na 27. poschodí (terasa) o výmere 18 m2 na umiestnenie technológie 
základňovej stanice a časť strešnej plochy na umiestnenie anténnych systémov 
Pôvodná doba nájmu: od 1.10.2011 do 30.9.2012 
Cena nájmu:                 14 400,00 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:             2 400,00 eur bez DPH ročne   
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme nebytových priestorov rieši: 
- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú od 1.10.2012 
 
Nájomca: Slovak Telekom, a.s., Karadžičova 10, 825 13 Bratislava 
Predmet nájmu: nebytové priestory s celkovou výmerou 51,05 m2, nachádzajúce sa v I. 
stavbe - Štúdiový a vysielací blok v Mlynskej doline, Bratislava 
Pôvodná doba nájmu: od 1.10.2011 do 30.9.2012 

Cena nájmu:                      5 083,68 eur bez DPH ročne  
Cena služieb:                   1 421,28 eur bez DPH ročne   
Dodatok č. 1 k Zmluve o nájme nebytových priestorov rieši: 
- predĺženie doby nájmu na dobu neurčitú od 1.10.2012 a úprava ceny za služby spojené 
s nájmom  
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  
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I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o verejných obstarávaniach 
D. Vašinová informovala o prebiehajúcich verejných obstarávaniach z predloženého 
materiálu. 
V. Mika k verejným obstarávaniam uviedol, že v budúcnosti sa budú meniť priority, najmä 
v oblasti investičných kapitálových výdavkov, ale očakáva aj presun kapitálových výdavkov 
do budúceho roka. 
M. Antol sa spýtal, prečo bol taký zlý predpoklad ceny pri súťaži na dodávku, inštaláciu, 
záručný a pozáručný servis tlačiarní, kde sa predpokladala hodnota 650 tis. € a vysúťažilo sa 
195 tis. €.  
V. Mika považuje tento rozdiel tiež za veľký, pozitívne pre neho je, že je priaznivý. 
M. Kollár sa spýtal, kto zvíťazil v tejto súťaži. 
D. Vašinová odpovedala, že Konica Minolta Slovakia. 
M. Kákoš sa spýtal na podrobnosti rekonštrukcie kotolne v Banskej Bystrici. 
D. Vašinová informovala, že to je rekonštrukcia v budove, ktorá sa bude používať. 
I. Nagy sa spýtala, či sú vyhodnotenia ponúk časovo ohraničené. 
D. Vašinová ozrejmila, že pri technológiách je náročné vyhodnotiť celú šírku požiadaviek 
a a od toho to závisí. 
V. Mika uviedol, že podľa jeho prieskumu vyhodnocovanie ponúk trvá veľmi dlho a vidí tam 
priestor na posune dynamiky najmä vo vnútri inštitúcie. 
M. Kabát poukázal aj na to, že takéto mylné plánovanie pri verejnom obstarávaní sa 
premieta aj do celkových ukazovateľoch a tie sú potom zbytočne skresľované. 
M. Kollár sa spýtal, koľko prišlo ponúk na DSNG prenosový voz. 
V. Mika odpovedal, že 4 a všetky firmy pozná zo svojej praxe. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 83/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
  
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
D. Vašinová odprezentovala predložený materiál. 
M. Kollár sa spýtal, k zmluve s OZISOM, aký bude ďalší postup, akého časového obdobia sa 
týkajú zmluvy s Literárnym fondom a Fondom výtvarného umenia a aké je porovnanie ceny 
Legiend popu s predošlou sériou. 
V. Mika uviedol, že rokovania s Hudobným fondom sú v procese a zatiaľ neprišlo k dohode. 
Ak sa RTVS chce vyhnúť súdnemu sporu, tak sa treba dohodnúť na kompromise.  
A. Miklánek odpovedal, že teraz sa za jednu časť Legiend popu platí okolo 80 tis. € 
a predtým sa platilo cca 90 tis. €, pričom sa očakáva minimálne rovnaká kvalita. 
M. Kabát sa spýtal na podrobnosti zmluvy s Paralympijskou marketingovou spoločnosťou 
a či je cena prenájmu priestorov primeraná. 
D. Vašinová odpovedala, že tento zmluvný záväzok bol na schválení na ostatnom rokovaní 
Rady RTVS a parametre sa tam nezmenili. Skonštatovala, že prenajímané priestory sú 
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v nevyhovujúcom stave a nedá sa to porovnávať s inými nájomnými priestormi v širšom 
centre Bratislavy. 
M. Kákoš sa spýtal, čo reprezentuje zmluva o spolupráci pri výrobe audiovizuálneho diela 
o realizácii svetovej opery Pietro e Lucia. 
A. Miklánek odpovedal, že tu ide o koprodukčný projekt a jeho následné dofinancovanie, aby 
sa mohol dokončiť.  
V. Talian sa spýtal, koľko dielov Legiend popu sa má vyrobiť a či prišlo k nejakej 
dramaturgickej zmene, pretože sa mu zdá, že toľko legiend nemôže na Slovensku existovať. 
A. Miklánek odpovedal, že sa odvysiela 13 dielov a nejde len o slovenské, ale aj federálne 
legendy.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 85/2012: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia Rady RTVS. 
  
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
M. Antol sa spýtal, kedy je vo výhľade nová Organizačná štruktúra RTVS. 
V. Mika odpovedal, že je jeho ambíciou predložiť prvú zmenu organizácie riadenia na 
najbližšom rokovaní rady. Bol by rád, ak by sa k 1.10. prijalo uznesenie Rady RTVS 
a nahradil sa ten Organizačný poriadok, ktorý mal byť platný. 
D. Hushégyiová sa spýtala, či RTVS plánuje podpísať zmluvu o spolupráci aj s TASR, keďže 
momentálne spolupracuje len so SITA. 
V. Mika odpovedal, že túto tému zatiaľ neriešil a nepovažuje to za absolútnu prioritu. 
Nevylučuje otvorenie rokovaní, ak príde ponuka, ktorá je aktuálna a zodpovedá kvalitatívne 
aj obsahom. 
V. Mika poznamenal, že nie je doriešené vyplatenie odmeny bývalej GR RTVS za II. štvrťrok 
2012, ktoré bolo realizované, ale nie je k nemu uznesenie rady. 
M. Kollár zrekapituloval, že v roku 2012 Rada RTVS rozhodovala o odmene bývalej GR 
RTVS dvakrát. Prvýkrát, keď schválila uznesenie, ktorým jej priznala odmenu za rok 2011, 
ktorá jej bola vyplácaná zálohovo na základe jej pracovnej zmluvy. Zároveň rada týmto 
uznesením rozhodla o zastavení zálohového vyplácania odmeny a zmene na štandardný 
model, ako je nastavené v zákone. Druhýkrát rada rozhodovala o odmene pri prerokovávaní 
výsledkov a plnení ukazovateľov rozpočtu za I. štvrťrok 2012. O II. štvrťroku 2012 Rada 
RTVS nerozhodovala, pretože v čase, keď mala na stole správu o plnení ukazovateľov, tak 
už nebola funkcia GR RTVS obsadená a nebolo možné priznať odmenu.  
V. Mika v tejto súvislosti uviedol, že za II. štvrťrok 2012 boli bývalej GR RTVS vyplatené tri 
odmeny: za apríl vo výške 3076 €, za máj rovnako 3076 € a za jún 2636,56 €. 
M. Kollár skonštatoval, že to nemá oporu v uznesení Rady RTVS a riešenie tejto situácie je 
na manažmente RTVS. 
 
4. Informácia o výsledku verejnej obchodnej súťaže na „prenájom budovy / 

priestorov mediálneho komplexu pre účely plnenia úloh RTVS stanovených 
zákonom č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii Slovenska" a o ďalšom postupe 

V. Mika informoval, že výzva na predkladanie ponúk bola zverejnená 3.4. na web stránke 
RTVS a následne 5.4. aj v printových denníkoch. Komisia, ktorá bola menovaná na 
vyhodnotenie týchto projektov sa naposledy stretla 13.8., vyhodnotila súťaž a ukončila svoju 
činnosť. Komisia predložila finálnu tabuľku, kde je zapísané konečné poradie a verejnosť sa 
nedozvie mená firiem a koho projekty zastupovali. Skonštatoval, že toto zadanie bolo bez 
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technologickej infraštruktúry a technologického riešenia. Považuje za nedostatočné 
posudzovať iba stavebnú časť. Tomuto projektu nepredchádzala žiadna hodnotiaca fáza 
viacerých variant a preto považuje za nevyhnutné vypracovanie vnútornej štúdie 
uskutočniteľnosti, ktorá by mala zhodnotiť súčasný stav a minimálne 2 varianty – Mlynskú 
dolinu a nové priestory. Informoval, že ďalšie podrobnosti je možné poskytnúť len 
v neverejnom režime. 
M. Kollár skonštatoval, že členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s neverejným 
rokovaním. 
Rokovanie Rady RTVS pokračovalo v neverejnom režime. 
M. Kollár po skončení neverejnej časti predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 86/2012: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o výsledku verejnej obchodnej súťaže na 
„prenájom budovy/priestorov mediálneho komplexu pre účely plnenia úloh RTVS 
stanovených zákonom č. 532/2010 Z. z. o Rozhlase a televízii Slovenska" a o ďalšom 
postupe.  
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh 2. zmeny rozpočtu RTVS na rok 2012 
V. Mika odprezentoval materiál, ktorý bol predložený s nasledujúcou dôvodovou správou: 
„Rada RTVS schválila návrh rozpočtu RTVS na rok 2012 dňa 15.decembra 2011 uznesením 
č.95/2011. Schválený rozpočet na rok 2012 vychádzal z dovtedy známych skutočností 
a predpokladov. Po predložení rozpočtu nastali skutočnosti, ktoré sa stali  súčasťou prvej 
zmeny rozpočtu. Prvú zmenu rozpočtu schválila Rada RTVS na svojom zasadnutí dňa 15. 
marca 2012 uznesením č. 28/2012.    
Návrh druhej zmeny rozpočtu RTVS na rok 2012 manažment Rozhlasu a televízie Slovenska 
predkladá Rade RTVS predovšetkým v súvislosti s potrebou zabezpečenia pokrytia a 
posilnenia jesennej vysielacej štruktúry a zabezpečenia krytia služieb technickej podpory 
a rozvoja pre Aplikácie na Doménach. Zároveň súčasťou zmeny rozpočtu je projekt Digitálna 
audiovízia a presun predaja budovy v Banskej Bystrici do roku 2013.           
Návrh druhej zmeny rozpočtu na rok 2012 znižuje celkové príjmy RTVS o 1 900 000 €, ktoré 
sú po zmene plánované vo výške 113 910 084 € resp. celkové príjmy bez príjmových 
finančných operácií sú plánované vo výške 98 329 566 €. Na celkovom  znížení príjmovej 
časti rozpočtu vo výške 1,9 mil. €  sa podieľa: 
- zníženie príjmovej položky 230 kapitálové príjmy o 2 mil. € (predpokladaný predaj 
budovy v Banskej Bystrici sa presúva do roku 2013)  
- navýšenie príjmovej položky 310 tuzemské bežné granty a transfery o 100 tis. € 
v súvislosti s pôvodne neplánovaným príjmom za projekt Digitálna audiovízia v rámci 
Operačného programu Informatizácia spoločnosti.          
Návrh druhej zmeny rozpočtu na rok 2012 znižuje celkové výdavky RTVS o 1 900 000 €, 
ktoré sú po zmene plánované vo výške 111 236 197 € resp. celkové výdavky bez 
výdavkových finančných operácií sú plánované vo výške 110 554 959 €.    
Vo výdavkovej časti návrhu druhej zmeny rozpočtu dochádza k navýšeniu  finančných 
prostriedkov na bežné výdavky vo výške 1 780 000 € a po zmene sú plánované vo výške 
98 984 959 €. Navýšenie bežných výdavkov vzniklo v dôsledku: 
1. zabezpečenia dodávky služieb technickej podpory a rozvoja pre Aplikácie na 
Doménach vo výške 180 000 € 
- ide o bežné výdavky (položka 637 služby) na zabezpečenie servisu a rozvoja 
webových sídiel RTVS s firmou Fat Chilli, s.r.o. Finančné prostriedky sú v rámci predkladanej 
druhej zmeny rozpočtu kryté znížením kapitálových výdavkov, ktoré boli pôvodne plánované 
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na investičnú akciu „Technologické a programové vybavenie novej programovej služby s 
pracovným názvom "rtweb". 
2. finančného posilnenia jesennej programovej štruktúry vo výške 1 500 000 € 
- ide o bežné výdavky (v štruktúre položiek 637 služby vo výške 1,35 mil. € a položky 
633 materiál vo výške 150 tis. €) na zabezpečenie zostavenia plnohodnotnej jesennej 
programovej štruktúry. Finančné prostriedky vo výške 1,5 mil. € sú v rámci predkladanej 
druhej zmeny rozpočtu kryté znížením celkového objemu kapitálových výdavkov.   
- pri zostavovaní programového rozpočtu na rok 2012 bolo zjavné, že zostavenie 
jesennej štruktúry je podmienené doplňujúcim finančným transferom a identifikáciou úspor 
v rámci schváleného rozpočtu. Výrazný dopad na výšku programových výdavkov mali 
pomerne drahé športové akcie, predovšetkým ME vo futbale a LOH v Londýne. Úpravou 
rozpočtov existujúcich relácií si program vytvoril úsporu,  ktorá však nepostačuje na pokrytie 
požiadaviek jesennej programovej štruktúry.  
- Finančné prostriedky vo výške 1,5 mil. €  sa použijú na: 
1. jesenný formát 5 proti 5 
- 72 častí/120 min časť, 535 tis. €  
2. nákup zahraničných formátov  
- 300 tis. €  
3. futbalovú kvalifikáciu na MS   
- 200 tis. €   
4. zabezpečenie  skvalitnenia prezentácie programov na jednotlivých programových 
okruhoch 
     -   100 tis. € 
5. zabezpečenie špeciálnych programov v mimoštruktúrnom období na 
prelome kalendárnych rokov- vianočné a silvestrovské vysielanie a nevyhnutných 
nepredvídaných programových eventov z rôznych oblastí kultúrneho a športového života. 
     -   365 tis. € 
3. refundácie mzdových prostriedkov (vrátane dohôd o vykonaní práce) v súvislosti 
s projektom Digitálna audiovízia v rámci Operačného programu Informatizácia spoločnosti vo 
výške 100 000 € 
- ide o bežné výdavky (v štruktúre položiek 610 mzdy vo výške 71 300 €, položky 620 
odvody vo výške 25 000 € a položky 637 služby (dohody)  vo výške 3 700 €) na 
zabezpečenie digitalizácie rozhlasového archívu. Vzhľadom na skutočnosť, že tieto výdavky 
budú refundované v súvislosti s projektom Digitálnej audiovízie,   finančné prostriedky sú 
v rámci predkladanej druhej zmeny rozpočtu kryté navýšením príjmovej položky 310 
tuzemské bežné granty a transfery.   
Výška kapitálových výdavkov v predkladanej druhej zmene rozpočtu na rok 2012 sa na 
základe horeuvedených skutočností znižuje celkovo o 3 680 000 € a je plánovaná vo výške 
11 570 000 €. Celkové zníženie kapitálových výdavkov vzniklo v dôsledku nerealizovaného 
predaja budovy v Banskej Bystrici (2 mil. €), krytím navýšenia bežných výdavkov na program 
(1,5 mil. €) a pokrytím služby na zabezpečenie servisu a rozvoja webových sídiel RTVS (180 
tis. €).        
Návrh druhej zmeny rozpočtu na rok 2012 nemení celkový prebytok RTVS, ktorý je naďalej 
plánovaný vo výške 2 673 887 € resp. schodok v metodike ESA 95, ktorý je   plánovaný vo 
výške 12 225 393 €.“ 
M. Kabát, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že dopad navrhovaných zmien na celkový 
výsledok hospodárenia nebude žiaden, resp. nebude nepriaznivý. 
M. Kollár sa spýtal, ktoré investície sa nebudú realizovať a presunú sa do budúceho roku. 
V. Mika odpovedal, že je to rekonštrukcia v Banskej Bystrici a rekonštrukcia zdravotného 
strediska. 
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
 
Uznesenie č. 87/2012: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS schvaľuje návrh 
úpravy záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS na rok 2012 v nasledovnej výške: 
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Bežné výdavky roku 2012 vo výške      98 984 959 €  
Kapitálové výdavky vo výške       11 570 000 € 
Celkový prebytok        2 673 887 € 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6.  Informácia o príprave návrhu dodatku zmluvy so štátom na rok 2012 a návrhu  
 zmluvy na rok 2013 
V. Mika informoval, že zmeny v dodatku na rok 2012 sa budú týkať dvoch nových formátov, 
ktoré sa pripravujú. Zatiaľ boli prekonzultované na úrovni riaditeľa sekcie na MK SR, RTVS je 
pripravený nový dodatok na rok 2012 predložiť na MK SR. K zmluve na rok 2013 uviedol, že 
suma 28 mil. €, ktorá bola medializovaná sa mu zdá zmysluplná a ambíciou RTVS bude 
veľmi dôsledne pripraviť zmluvu na takýto objem.  
M. Kákoš upozornil, že vyvstáva isté riziko, že časť finančných prostriedkov na rok 2012 
nebude vyčerpaná a či existuje dohoda o posunutí čerpania týchto finančných prostriedkov. 
Spýtal sa, kedy sa plánuje predloženie návrhu dodatku na rok 2013 a či sa uvažovalo o istej 
synchronizácii s Audiovizuálnym fondom. 
V. Mika odpovedal, že verí, že nevyčerpanie prostriedkov určených na rok 2012 nehrozí 
a urobí všetko preto, aby sa to nestalo. Ďalej uviedol, že zatiaľ nevie, aké projekty sa 
prihlásia do súbehu a aj komunikácia s externým prostredím ukáže, kde je kvalita. Verí, že 
uplatnenie schémy kvalifikácie programov pomôže urobiť sito. Komunikáciu 
s Audiovizuálnym fondom plánuje. Termín predloženia dodatku nevie zatiaľ konkrétne určiť, 
kým nevie, aká bude k dispozícii celková suma. 
A. Miklánek uviedol, že už terajšia zmluva so štátom umožňuje presunutie čerpania 
prostriedkov až do marca nasledujúceho roka. 
V. Talian sa spýtal, či sa v prípade zvýšenia sumy bude meniť aj filozofia zmluvy, pretože 
program rozhlasu už nemusí dokázať absorbovať toľko financií. 
V. Mika odpovedal, že je potrebné prijať aj systémové zmeny a za systémové riešenie 
považuje zvýšenie koncesionárskych poplatkov, ktoré neboli valorizované už 10 rokov.  
Ľ. Machaj uviedol, že v SRo sa pripravuje niekoľko variant a ráta sa s tým, že sa prehodnotí 
aj rámcová zmluva.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
 
Uznesenie č. 88/2012: 
Rada RTVS prerokovala informáciu o príprave návrhu dodatku zmluvy so štátom na rok 
2012 a návrhu zmluvy na rok 2013. 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2012 
M. Kollár uviedol, že správa je predložená v štandardnom formáte a sumarizuje základné 
informácie. Detailnejšie sa venuje kľúčovým veciam, o ktorých rada rokovala, najmä 
ekonomického a programového charakteru. 
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M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu, skonštatoval, že správa obsahuje všetky 
podstatné informácie o činnosti rady v sledovanom období. Podrobnejšie popísal obsah 
správy.  
M. Kollár predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
 
Uznesenie č. 89/2012: 
Rada RTVS prerokovala Správu o činnosti Rady RTVS za I. polrok 2012 a ukladá 
predsedovi Rady RTVS predložiť ju Výboru NR SR pre kultúru a médiá. 
 
T: 31. 8. 2012 
Z: predseda Rady RTVS 
 
Za: 9 / M. Antol, D. Hushegyiová, M. Jesenko, M. Kabát, M. Kákoš, M. Kollár,  

I. Nagy, V. Slovák, V. Talian / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8.  Sťažnosti a podnety 
M. Kollár informoval, že na základe výstupov z ostatného rokovania požiadal o vyjadrenie 
RTVS k viacerým sťažnostiam. Spýtal sa členov rady, či súhlasia s tým, aby informoval 
sťažovateľov o stanovisku RTVS, s ktorými sa Rada RTVS stotožňuje. Požiadal o bližšie 
informácie o podnete týkajúceho sa „Dunajskej ságy“. 
V. Mika uviedol, že to je problém, ktorý sa ťahá už 4. rok. Vidí tam len cestu dohody, alebo 
súdneho sporu. 
Členovia Rady RTVS súhlasili s návrhom M. Kollára. 
V. Slovák požiadal o stanovisko k podnetu na Zelenú vlnu. 
V. Mika uviedol, že má dohodnuté stretnutie s tímom Zelenej vlny a chce si preveriť niektoré 
veci aj personálne aj programové priamo na mieste. 
M. Jesenko informoval o činnosti pracovnej komisie Rady RTVS, ktorá riešila sťažnosť 
zamestnankyne RTVS p. Tomečkovej. Uviedol, že zatiaľ sa neuskutočnili všetky zamýšľané 
úkony, ale komisia sa už stretla s oboma zainteresovanými stranami. Komisia navrhne rade 
stanovisko na najbližšom rokovaní rady. 
 
9.  Rôzne 
a. korešpondencia 
M. Kollár informoval o došlej korešpondencii. Informoval, že prišla žiadosť o možnosť 
odprezentovať informácie v súvislosti so zabezpečením audiokomentárov pre nevidiacich 
a slabozrakých. Skonštatoval, že požiada RTVS o informáciu, v akom stave je komunikácia 
v tomto smere.  
 
M. Kollár poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
V Bratislave 05.09.2012. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Miroslav Kollár 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 


